
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 30. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 241 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 241:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor hepatitis C-patienter skal vente på at 

få medicinsk behandling.” 

 

Svar: 

Jeg antager, at der med spørgsmålet om at vente spørges til, hvorfor patienternes 

sygdom skal være på et givent stadie, før behandling påbegyndes.  

 

Jeg henviser derfor til min besvarelse af SUU alm. del spm. 239, som beskriver kriteri-

erne for medicinsk behandling af hepatitis C. 
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